
PROTOKÓŁ Nr XLIII/18 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 03 sierpnia 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Wiolettę Gil 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Państwa Radnych oraz pozostałych 

uczestników sesji.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XLIII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Szczycieńskim, 

dotyczącego przebudowy skrzyżowania drogi  powiatowej nr 1532 N i drogi gminnej 

publicznej nr 194004 N w miejscowości Kot, Gmina Jedwabno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Jedwabno. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

bezczynność Wójta Gminy Jedwabno. 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 



Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Stempel – wraca do tematu wniosków o stypendia czy osoby dostały 

odpowiedzi na swoje pisma  

 Przewodnicząca Rady Gminy – skrzynka na drodze dojazdowej przy pp. Kulas w 

Brajnikach, 

 - słupki przy drodze Warchały – Brajniki ograniczają dojazd, to jest droga powiatowa dla 

każdego nie tylko dla ruchu turystycznego. 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała: iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

 Zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

  Ogółem dochody 23.304.924,15 zł, w tym dochody majątkowe 3.201.335,42 

zł, wydatki ogółem    25.555.662,65 zł, w tym wydatki majątkowe 5.677.641,52 zł. 

 Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.250.738,50 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.720.329,50 zł. 

 Przychody budżetu w wysokości 2.990.738,50 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 

zł, (planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

 

Dokonano następujących zmian w wykazie przedsięwzięć: 



1). zwiększono planowane do poniesienia środki w ramach zadania inwestycyjnego w 

wykazie przedsięwzięć ,,Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Waplewo'' w ramach 

PROW – o kwotę 80.000,00 zł, do kwoty 492.129,02 zł w 2018 roku, przy łącznych 

nakładach finansowych 512.129,02 zł. 

2). zwiększono w wykazie przedsięwzięć wydatki bieżące na projekty realizowane z udziałem 

środków z Unii Europejskiej, z tytułu finansowania projektu w ramach przyjęcia przez GOPS 

w Jedwabnie partnerskiego projektu ryczałtowego ,,Mój cel – lepsza przyszłość w Gminie 

Jedwabno''  - w roku 2018 w wysokości 100,00 zł, w 2019 roku – 100.700,00 zł, 

 

Dyskusja: 

 Pani Przewodnicząca Rady Gminy – we wczorajszej gazecie Kurek Mazurski podano 

informację, że koszt budowy świetlicy w Waplewie wyniesie 370.000,00 zł, w materiałach 

budżetowych wykazano koszt ponad 500.000,00 zł. Z winy architekta gmina musi dopłacić 

kolejne pieniądze. Drogą sądową będziemy dochodzić o zwrot kosztów, ma nadzieję że to 

się uda. Jak to się ma z terminem realizacji i wyborem oferty o 50.000,00 zł droższej tylko 

dlatego ze termin realizacji miał być krótszy. Bo teraz termin automatycznie się przesunie.  

 Pan Wójt – w uzasadnieniu do budżetu firma która ma wykonać zlecenie, zaczynając 

swoją prace w pierwszej kolejności ustaliła że teren podchodzi wodą. Zamówiliśmy 

badania geologiczne, które trwały dwa tygodnie.  

 Pan Kierownik Kulas – przedłożył opinię badań geotechnicznych gruntów w miejscu 

lokalizacji budynku świetlicy w Waplewie oraz opis techniczny do projektu budowlanego 

konstrukcji budynku świetlicy. Materiały stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 Pan Wójt – ta opinia pokazała co jest niezgodne w projekcie budowlanym w 2014 rok. 

Cały proces inwestycyjny i finansowy projektu świetlicy zaczyna się w 2014 roku. 

Dostaliśmy dotacje w kwocie 134 000 00 złotych po tym nastał na rynku budowlanym 

wzrost cen. Świetlica kosztowała już nie 300.000,00 złotych a prawie 400.000,00 złotych. 

Na poprzednich sesjach musieliśmy dołożyć środki. Przy zamówieniach publicznych nie 

wszystko to cena, 60 % cena a reszta to inne kryteria. Zależało nam na rozliczenie 

dotacyjne dlatego szczegółowo w zamówieniu publicznym było rozpisana punktacja i 

terminy wykonania. Trzymając się przepisów nie mogliśmy nic zmienić w zamówieniu.  

Odpowiedzialny za zaistniałą sytuację jest projektant, będziemy dochodzić odszkodowania. 

Jeżeli teraz nie przyjmiemy zmian, to świetlica w Waplewie nie powstanie. Dużo środków już 

wydano i z czasem ceny tylko wzrastają. Uważa że nie powinniśmy zaprzestać, budowa 



świetlicy powinna ruszyć. Jest to największa wpadka w całej naszej kadencji, nie z naszej 

winy.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – zgadza się z każdym słowem Pana Wójt ale jak czyta że 

wymiana gruntu jest za 80.000,00 zł. Czy nikt w Waplewie nie znajdzie się aby sprzedać 

suchy grunt aby postawić świetlicę. Wszystko razem koszt budowy wychodzi 512.000,00 

złotych. Jak na mnie na jedną świetlice to za dużo. Gdzie dofinansowanie to 134.000,00 

złotych co daje w sumie tylko 26,2 % dofinansowania zewnątrz . 

 Pan Wójt – poprosił o przedstawienie przedmiarów i ofert które wpłynęły do urzędu.   

 Pan Kulas – pani projektant przedstawiła swój kosztorys na wymianę gruntu. Który jest nie 

odpowiedni do naszego projektu. Przeprowadziliśmy rozeznanie rynku na wykonanie tych 

zadań wysłaliśmy do trzech firm zapytanie ofertowe. Firma z Leman  wykona to za 

73.000,00 złotych, Pan Szymon Olszewski przedstawił ofertę za 91.000,00 złotych, trzecia 

firma nie złożyła ofertę.  

 radny Szewczyk – idąc za tematem, Pani Przewodnicząca jest nauczycielem od 

matematyki i pytam czy potrafi Pani liczyć? Firma budowlana wygrała przetarg na sumę 

371 000 00 złotych, wymiana gruntów z drenażem około 80 000 00 złotych, razem to 

będzie 448 000 00 złotych. A Pani operuje kwotą pół miliona złotych.  

 Pani Przewodnicząca Rady – zostałam obrażona i to strasznie. Ja nie wzięłam tych kwot z 

własnych wyliczeń, tylko z przedstawionego przez panią skarbnik uzasadnienia do 

uchwały. 

 - Czy nawet jak dodamy te 80.000,00 zł to czy firma wyrobi się z terminem? 

 Pan Wójt – jeżeli my nie wykonamy projektu w wyznaczonych terminach to stracimy 

dofinansowanie. Pieniądze za wymianę gruntu odzyskamy z czasem z ubezpieczenia. 

Wykonawca jeżeli nie dotrzyma terminu może się tłumaczyć czynnikami niezależnymi, 

czyli spóźnienie z wejściem na teren. Opóźnienie może być nawet i miesiąc. Główne żeby 

nie stracić dotacje w tym roku musi powstać świetlica.    

 Pani Przewodnicząca Rady – Waplewo ma jeszcze inną bardzo ważną inwestycje remont 

drogi powiatowej. 

 radna Stempel – czy jest możliwość aby przełożyć na kolejny rok budowę świetlicy, bo tak 

wszystko dzieje się za szybko. 

 Pan Wójt – jeżeli teraz nie będzie zrealizowana budowa świetlicy za rok nie będzie szansy 

na skorzystanie z tego typu programu. 



 radny Szewczyk – jest radnym przez całą kadencje głosował za nowymi inwestycjami w 

innych miejscowościach. Był solidarny dla innych.   

 Pan Wójt – trzeba iść do przodu. Jest dofinansowanie, wykonany spory wkład pracy z 

naszej strony i fajnie by było to zakończyć, żeby się ludzie cieszyli się ze świetlicy. Trzeba 

być solidarnym w stosunku do innych miejscowości.  

 radna Trzcińska – chce przypomnieć droga Dzierzki – Nowy Dwór to nie jest tylko 

inwestycją dla Nowego Dworu, jest ona dla wszystkich mieszkańców Burdąga, Małszewa i 

innych miejscowości. Będę głosować za nową świetlicę. Jestem na 100% pewna, że ta 

świetlica nie będzie użytkowana. Mieszkańcy korzystają z niej tylko wtedy jak sołtys coś 

zorganizuje. Przykładem jest świetlica w Nowym Dworze gdzie jest 12 lat sołtysem.  

Ze swojego doświadczenia wie, ze świetlica za jakiś czas będzie stała zamknięta.  

 Mieszkaniec Waplewa – rada jest bardzo spięta, ludzie odchodzą z firmami aby płacić 

gdzie indziej podatki, co to jest te 80.000,00 zł przy takich dochodach gminy.  

 Pani Przewodnicząca – czytając artykuły w gazetach gmina Jedwabno jest najbogatsza i z 

największymi długami. Dążymy do tego żeby dofinansowanie inwestycji gminnych było 

minimum 40 %. 

 Pan Wójt – w momencie składania wniosku dofinansowanie miało być ponad 60%, ceny 

bardzo mocno skoczyły w górę. Pani Przewodnicząca dolicza też kwoty wymiany gruntu. 

 Radny Mil – to nie jest tak ze szantażem mieszkańcy Waplewa będą wpływać na naszą 

decyzję. Wymiana gruntu będzie tylko pod budynkiem, a cały teren będzie podmokły. 

Uważa, że z tym budynkiem będą tylko kłopoty, tak jak mówiła radna Trzcińska.  

 Radny Janowski – a co ze świetlicą w Nartach? 

 Pani Przewodnicząca Rady – świetlica w Nartach istnieje.  

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XLIII/281/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 



Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z wnioskiem wprowadzono dotację celową ze Starostwa Powiatowego w 

Szczytnie z przeznaczeniem na zakup sprzętu dla jednostki OSP Burdąg w wysokości 

3.000,00 zł (75412 § 2710), 

2). wprowadzono po stronie dochodów wpływ środków ze zwrotu podatku VAT (nadwyżka 

podatku naliczonego nad należnym z bieżącej deklaracja VAT) w wysokości 60.000,00 zł 

(rozdz. 75814 w § 0940), 

3). wprowadzono po stronie dochodów wpływ środków z różnych dochodów – w związku z 

otrzymaniem dofinansowania  na utworzenie kącika bibliotecznego w świetlicy wiejskiej w 

Szuci (udział w konkursie ,,Pracownia wyobraźni – stwórz swoje miejsce przyjaźni z książką 

2018 r.'' dofinansowanego przez Fundację Przyjaciółka) w wysokości 4.996,00 zł (rozdz. 

92109 w § 0970), 

4). wprowadzono dochody z dofinansowania zadania inwestycyjnego „Budowa tarasu 

integracyjnego w miejscowości Lipniki” w związku z otrzymaniem dofinansowania w ramach 

pomocy finansowej w formie dotacji z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 8.000,00 zł 

(rozdz. 92195  w § 6300). 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 75.996,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1).zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na dopłaty do wody i ścieków dla ZGK sp. z o.o. - 

kwota 15.000,00 zł na dopłaty do wody (rozdz. 40002 § 4300), kwota 45.000,00 zł (rozdz. 

90001 § 4300), powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu 

podatku VAT, 

2). zgodnie z wnioskiem wprowadzono środki na opłatę za dostawę wody na cmentarz 

komunalno – parafialny w Jedwabnie w wysokości 200,00 zł (rozdz. 71035 § 4260), 

powyższe środki przesunięto z zakupu materiałów (71035 § 4210), 

3). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na zakup usług w rozdziale promocja o kwotę 

1.000,00 zł (rozdz. 75075 § 4300), jednocześnie zmniejszono wydatki zaplanowane na 

dotację celową na pomoc finansową między jst – dożynki powiatowe, zgodnie z wykonaniem 

(rozdz. 75075 § 2710), 

4). zgodnie z wnioskiem dokonano przesunięć środków w rozdziale OSP: 

- z uwagi na składanie wniosku do Ministerstwa Sprawiedliwości w ramach Funduszu 

Solidarności zabezpieczono środki własne w wysokości 1% wnioskowanych środków na 



zakup materiałów i wyposażenia – 318,18 zł (rozdz. 75412 § 4210), jednocześnie 

zmniejszono środki na zakup usług pozostałych (rozdz. 75412 § 4300), 

- zgodnie z wprowadzeniem po dochodach dotacji celowej ze Starostwa Powiatowego w 

Szczytnie z przeznaczeniem na zakup sprzętu dla jednostki OSP Burdąg w wysokości 

3.000,00 zł, wprowadzono powyższą kwotę po stronie wydatków (75412 § 4210), 

5). zgodnie z wnioskiem w związku z otrzymaniem dofinansowania  na utworzenie kącika 

bibliotecznego w świetlicy wiejskiej w Szuci (udział w konkursie ,,Pracownia wyobraźni – 

stwórz swoje miejsce przyjaźni z książką 2018 r.'' dofinansowanego przez Fundację 

Przyjaciółka) wprowadzono po stronie wydatków otrzymane dofinansowanie w kwocie 

4.996,00 zł (rozdz. 92109 w § 4210), oraz wkład własny sołectwa w kwocie 200,00 zł (rozdz. 

92109 § 4210), jednocześnie zmniejszono środki Funduszu Sołeckiego o 200,00 zł w 

działalności kulturalnej mieszkańców sołectwa (rozdz. 01095 § 4210),  

6). w związku z otwarciem ofert cenowych dotyczących wykonania robót ziemnych poprzez 

wymianę gruntu i ułożenie sieci kanalizacji deszczowej na działce ozn. nr ewid. 115 w 

związku z realizacją zadania inwestycyjnego „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Waplewo” zwiększono środki na powyższe zadanie o kwotę 80.000,00 zł (rozdz. 92195 § 

6050), jednocześnie zmniejszono środki na: 

- zadanie inwestycyjne ,,Zakup średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP 

Jedwabno'' o kwotę 60.000,00 zł (rozdz. 75412 § 6060), 

- środki na opłaty za pobyt w DPS o kwotę 15.000,00 zł (rozdz. 85202 § 4330), 

- środki własne zabezpieczone na zadanie „Budowa tarasu integracyjnego w miejscowości 

Lipniki” o kwotę 5.000,00 zł, z uwagi na otrzymanie dofinansowania. 

7). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono po stronie wydatków środki otrzymane w 

ramach dofinansowania zadania inwestycyjnego „Budowa tarasu integracyjnego w 

miejscowości Lipniki” o kwotę 8.000,00 zł (rozdz. 92195 § 6050),  

8).  zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmiany w wydatkach 

(zwiększenia i zmniejszenia w ramach budżetu GOPS) - kopia wniosku w załączeniu – 3 

sztuki, 

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 75.996,00 zł. 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 3 



Uchwała Nr XLII/282/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Szczycieńskim, dotyczącego przebudowy 

skrzyżowania drogi  powiatowej nr 1532 N i drogi gminnej publicznej nr 194004 N w 

miejscowości Kot, Gmina Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pan Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/283/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała stanowi dokument załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi omówienia projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Jedwabno. 

Pan Wójt – było zgłoszone dwa wnioski z regulaminami. Jeden z Urzędu gminy drugi ze 

Spółki. Były one opracowane na komisji Finansowo- Gospodarczej. Na dzień dzisiejszy 

mamy gotowy projekt regulaminu i chcemy go wysłać do zaopiniowania przez Wody Polskie.  

Regulamin wprowadza szereg nowości. Wody Polskie generalne dążą do tego żeby uszczelnić 

system aby było jak najmniej wyciekającej wody i nie legalnie odprowadzanych ścieków.  Z 

artykułów  gazet wiadomo że znowu pójdą do góry ceny na węgiel i prąd.  

Pan Prezes Barański – wszystkie uwagi były naniesione. Projekt regulaminu jest gotowy do 

wysłania.  

Do wypowiedzi Pan Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/284/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 9 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęła anonimowa skarga na bezczynność Wójta 

Gminy Jedwabno  

Pani Przewodnicząca przypomniała, ze Rada Gminy jak i Wójt kilkakrotnie pochylali się nad 

problemem. 

Pan Wójt – wystąpiliśmy do Regionalnej Izby Obrachunkowej o pisemną interpretację, nie 

otrzymaliśmy jeszcze odpowiedzi.  

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na bezczynność Wójta Gminy Jedwabno, uwag nie 

wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/285/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Odpowiedzi na interpelacje: 

 Pan Wójt – w najbliższy wtorek będzie spotkanie na którym dowiem się co można zrobić w 

sprawie stypendium sportowego. Na koniec sierpnia będziemy mieli konkretne stanowisko 

w tej sprawie. 

 Radna Stempel – proszę wziąć pod uwagę jak to wygląda w innych gminach. Na przykład 

za zajęcie 5 miejsca czy 3 w województwie. Przeznaczamy w budżecie kwotę na cały rok 

szkolny i ta kwota jest dzielona po równo w zależności ile wpłynie wniosków.  

 Pan Wójt - słupki przy drodze Warchały – Brajniki , nikt gminy o zdanie nie pytał, Zarząd  

Dróg Powiatowych umieścił je na wniosek policji. 

 Radny Mil – czy można zrobić miejsce na parking po przeciwnej stronie hotelu?.  

 Pan Wójt – policja i Zarząd Dróg Powiatowych nie byli zainteresowani takim 

rozwiązaniem. Radny Dunajski – teraz słupki powodują że samochody nie stoją na poboczu. 

 

Ad 11 

Sprawy różne. 



 Radna Jaguszewska – czy droga przy Panu Kulas w Brajnikach jest gminna czy prywatna, 

bo jak chciała przejechać to wyszedł człowiek i chciał opłatę. 

 Pan Kierownik Kulas – jest to droga gminna.  

 Pan Kierownik odczytał pisma z Zarządu Dróg Powiatowych na zgłaszane interpelacje na 

poprzednich sesjach przez Radnego Dunajskiego.  

 Radny Janowski – zwraca uwagę - przy rzeźbie w Nartach jest bajorko, zalega woda, 11 

sierpnia  jest festyn prośba o realizację do tego czasu 

 Radny Szewczyk – jaki jest miesięczny koszt eksploatacji oczyszczalni ścieków. Koszt 

energii.  

 Prezes Barański – koszt energii parę tysięcy miesięczne i  są coraz większe, ludzie wrzucają 

przeróżne rzeczy od pampersów po ręczniki i pościele. Dużo kosztuje naprawa pomp dla 

tego są coraz większe wydatki.  

 Radna Sznajder – kiedy będzie remont drogi przy osiedlu w Burdągu? 

 Pan Kulas – na pewno to zrobimy. Czekamy na materiał.  

 Radna Wiktorowska – przypomina się o latarnie, 

 Radny Mil – ulica Topolowa, ponawia wniosek o remont. 

 Radny Dunajski – firma od oświetlenia ulicznego, nadal nic nie zostało zrobione, 

- osoby sprzątające, wszystko co zamiotą wyrzucają do rowów retencyjnych w ten sposób je 

zapychają. 

 Pan Wójt - spółka zakupiła koparko – ładowarkę, to pomoże przy sprzątaniu, odśnieżaniu. 

Można ją wykorzystać też przy zamiataniu.  

 Radna Licka – w parku nie ma zabawek dla najmłodszych dzieci. 

- czy jest monitorowany park, osoby piją tam alkohol, pracownicy gospodarczy powinni 

zwracać uwagę osobom pijącym. 

 w okolicach Czarnego Pieca na zjeździe przed wzniesieniem ktoś spuszcza ścieki z 

szamba, 

 na drodze do Brajnik przez słupki nie ma możliwości zjazdu samochodem, należy 

uzupełnić pobocze 

 

Pani Sekretarz – wyposażenie jakie jest w parku poza siłownią napowietrzną zakupione jest 

ze środków funduszu sołeckiego, na najbliższym zebraniu sołectwa należy podnieść ten 

temat.  

 



Ad 12 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XLIII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1200 do godz. 1355. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


